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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0197/04
van Ward Beysen (NI)
aan de Commissie

Betreft: Het gebruik van staatsfondsen om de elektriciteitsprijzen voor industriële gebruikers te 
reduceren

De allernieuwste cijfers van Eurostat tonen aan dat de neerwaartse tendens in de elektriciteitskosten 
voor industriële gebruikers ten einde loopt. Met dit gegeven in het achterhoofd, neem ik nota van de 
verklaringen afkomstig uit Groot-Brittannië waarin voorgesteld wordt de elektriciteitsprijzen voor 
industriële klanten met behulp van middelen uit de staatskas met liefst 10% te subsidiëren.

Op basis van gegevens in mijn bezit blijkt dat deze verklaring in overleg met de Europese Commissie 
is afgegeven. 

Gezien het essentiële belang van de industriële elektriciteitsprijzen voor het aantrekken van interne 
investeringen, had ik graag de mening van de Europese Commissie gehoord over deze 
benaderingswijze. Daarnaast zou ik ook willen weten of zij van plan is dit middel voor alle lidstaten 
beschikbaar te stellen.


